
van de vergadering gehouden op  19 december 2016.
Aanwezig: Aad Kramer, Dick Leeuwenkamp (secretaris), Elli Ruijter, Hans Verheggen, 
Helga Wagemaker (voorzitter). 
Afwezig:  Henk Rens, Willy Schipper, Jacco Stuyvenberg
Gasten:  Geen.  

Notulen 7 november.
Inhoudelijk geen opmerkingen. Helga laat weten dat het plaatsen van hekwerk rond het 
voetbalveld/ijsbaan is doorgeschoven naar januari. Het aanleggen/verbeteren van de drainage 
onder supervisie van de ijsclub kan niet eerder dan volgend voorjaar plaatsvinden.

Aandachtspunten.
De lijst wordt besproken. De punten die betrekking hebben op verkeer vallen deels onder 
verantwoordelijkheid van de gemeente een ander deel is afhankelijk van het advies van de 
Verkeersgroep Burgerbrug. Hoever men hiermee is, is onbekend.

Actie 1: Aad zal bij de verkeersgroep informeren naar de stand van zaken.               
Actie 2: Dick zal bij Frank Watertor (Veldbezoek) enkele verkeerspunten navragen.

Project Gymzaal is zo goed als afgerond, alles ziet er weer piekfijn uit. Punt wordt afgevoerd. 
Tevens worden afgevoerd Voetpad, Draaipunt en Schoolzone. Deze zijn opgelost c.q. niet meer van 
toepassing.

Evaluatie Jaarvergadering 14 november. 
We mochten ruim veertig dorpsbewoners verwelkomen, een prima opkomst. De eerste presentatie 
betrof het glasvezelproject. Zoals verwacht veel vragen die door de presentatoren duidelijk werden 
beantwoord. Daarna verslag met toelichting op de activiteiten van de Dorpsraad. Na de pauze 
presenteerde de Verkeersgroep Burgerbrug haar bevindingen. Ook hierbij een levendige discussie 
die duidelijk maakte dat voor iedereen acceptabele oplossingen moeilijk te vinden zijn.

Oude school.
Tijdens de jaarvergadering presenteerde dorpsgenote Jessica Heetebrij het plan om de leegstaande
school in gebruik te nemen als een multifunctioneel gemeenschapsruimte. Er wordt gedacht aan 
ruimtes voor workshops of als atelier, jeugdhonk etc. Intussen is er voor deze aanpak 
overeenstemming bereikt met de gemeente. Die heeft het gebouw weer wind en waterdicht 
gemaakt. Verdere inrichting en exploitatie is nu aan vrijwilligers. De eerste schoonmaakploegen 
hebben reeds de handen uit de mouwen gestoken. Het project is intussen ook aangemeld bij het 
Oranjefonds in het kader NLdoet.

Samenstelling dorpsraad.
Willy Schipper en Elli Ruijter laten weten dat ze willen toetreden. Elli zal ook de functie van 
penningmeester overnemen.
We zijn erg blij met deze uitbreiding!

Rondvraag.
Het concept vergaderschema voor 2017 wordt akkoord bevonden.

Volgende vergadering:
6 februari 2017
Herboren Toren, 20.00 uur.

(Wilt u als gast aanschuiven dan even aanmelden via de secretaris want soms worden vergaderingen 
verplaatst. D. Leeuwenkamp 0226 381561 / dorpsraadburgerbrug-nh.nl
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NOTULEN.



AANDACHTSPUNTEN

Periode: december 2016.

* VB betekent valt onder veldbezoeken.

VB ONDERWERP WAT STATUS

* Groenstrook achter woningen 
Zwanenplein

Het is een rommeltje Wordt aangepakt door 
gemeente.

* Berm Grote Sloot 76-104 extra
grastegels

Berm verstevigen. Binnen bebouwde kom 
dus gemeente. 

Woningnieuwbouw naast school Er is belangstelling voor 2-
onder-1 kap woningen per
perceel.

Nog geen voortgang

Hergebruik oude school Gebruiken als 
multifunctioneel gebouw

Akkoord gemeente. 
Vrijwilligerswerk

NLdoet
* Verkeersproblematiek Regelmatig klachten over te

hard rijden.
 Navraag bij Werkgroep 
Verkeer wat status is.

* Aanpassingen voetbalveld en
ijsbaan

Hekwerk plaatsen

Drainage

Hekwerk januar i  
2017. Dra inage 
vo lgend voor jaar

* Grastegels langs Grote Sloot ter
hoogte van de Buuren.

Verstevigen bermen langs
Grote Sloot bij café de 
Buuren.

Wachten op reactie 
gemeente

Vaste oeververbinding bij
Burgervlotbrug

Provincie laat 
haalbaarheidsonderzoek doen

Eerste presentatie Royal 
Haskoning is geweest. 
Medio maart voortgang.
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